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Concluderend verslag omgevingsproces Zonnevelden Wijkerbroek 
 

1. Inleiding 
In de besluitbrief van de gemeente Wijk bij Duurstede van 16 april 2020 heeft de gemeente - onder 
voorwaarden LC Energy en Sunvest uitgenodigd binnen een jaar, elk aparte vergunningaanvragen in te 
dienen voor de realisatie van zonnevelden in Het Wijkerbroek. 
 
Onder deze voorwaarden stelde de gemeente dat LC Energy en Sunvest (hierna: Ontwikkelaars) 
dienden te gaan samenwerken ten aanzien van de landschappelijke inpassing voor wat betreft de – 
naar bleek – ‘vervlochten’ zonneveld initiatieven gelegen ten zuiden van het Amsterdam-Rijnkanaal en 
ten noorden van de Middelweg West, overlopend naar het oosten in de Broekweg. 
 
De samenwerking verhoudt zich tot het in gezamenlijkheid opstellen en uitdragen van een 
landschappelijk inpassingsplan en de communicatie daaromtrent. Hiertoe werden Ontwikkelaars 
gevraagd te betrekken: de landschapscoördinator Stuurgroep Krommerijn, Stichting Mooisticht en de 
provincie. 
 
Aangezien Sunvest en de EigenWijkse Energie Coöperatie (EWEC) de intentie hebben samen 
zonnevelden te ontwikkelen werd tevens de EWEC betrokken bij het communicatieproces. Ook de 
gemeente zelf participeerde in de overlegmomenten en publiekelijke consultatie avonden ten einde 
goed op de hoogte te blijven van de ontwikkelingen. De landschapsarchitecten van LC Energy en 
Sunvest, respectievelijk Eelerwoude en Haver Droeze, zijn van instrumenteel belang (geweest) in het 
consultatieproces en het verwerken van opgedane input ten aanzien van de landeigenaren, 
omwonenden en andere belanghebbenden. Hieronder ook begrepen de maatschappelijke en 
professionele stakeholders.  
 
In het consultatieproces zijn Ontwikkelaars samen opgetrokken in de communicatie met de 
landeigenaren, omwonenden en verder weg in Het Wijkerbroek gelegen huishoudens. Bij wijze van 
keukentafelgesprekken en digitale inloopavonden zijn de bewoners van de gemeente in de 
gelegenheid gesteld vragen te stellen, antwoorden hierop te krijgen, suggesties te doen, bezwaren te 
uiten en keuzes te maken uit aan hen voorgelegde overwegingen. In samenwerking met de EWEC zijn 
de inwoners van de gemeente bovendien geïnformeerd over het gemeentelijk beleid en is hen 
uitgelegd hoe zij kunnen meedoen met de zonnevelden ontwikkelingen en hiervan financieel kunnen 
profiteren. Onder de inwoners is ook hun investeringsbereidheid gepolst.  
 
De focus van dit document ligt op de opgehaalde input van de omwonenden, inwoners en hun 
vertegenwoordigers.  

  



       

  

2. Keukentafelgesprekken 
Vanaf 5 mei hebben LC Energy en Sunvest (samen) gesprekken gevoerd ten huize van 6 verschillende 

omwonenden. Niet alle adressen zijn door beide Ontwikkelaars samen bezocht, vanwege het feit dat 

onder de bezochte adressen, zich landeigenaren van de respectievelijke Ontwikkelaars bevinden die 

afspraken hebben gemaakt/wilden maken in het verlengde van hun grondcontracten.  

In paragraaf 2.1 vindt u geanonimiseerd de collectiviteit van de door de 6 omwonenden ingebrachte 

vragen, opmerkingen, suggesties, wensen en eisen. Vervolgens leest u in paragraaf 2.2 wat wij als 

Ontwikkelaars met deze input van de omwonenden gedaan hebben. Met elk van de omwonenden zijn 

afspraken in gespreksverslagen vastgelegd en aan de omwonenden gestuurd met de vraag de 

verslaglegging te verifiëren en te bevestigen, respectievelijk te corrigeren/aan te vullen. Het 

merendeel van genoemde omwonenden bleek bereid de definitieve verslaglegging te bevestigen, 

welke bevestigingen in bezit zijn van Ontwikkelaars en onder geheimhouding aan de gemeente kunnen 

worden verstrekt. 

2.1  Input omwonenden 
Onderstaand vindt u een geanonimiseerd overzicht van de door de genoemde omwonenden 

ingebrachte reacties. De reacties waren gevarieerder, echter zijn samen te vatten als volgt: 

A. “Toen mij alleen de plangebieden van één van de respectievelijke Ontwikkelaars bekend 

waren, kon ik leven met de geplande verandering in mijn omgeving, nu de gemeente de 

plannen van beide Ontwikkelaars heeft geselecteerd, vind ik de impact op onze omgeving 

substantieel.” 

B. “Ik heb zorgen over de waardedaling van mijn huis; het rustige fruitteelt en weilanden gebied 

verandert in één groot gebied van zonnepanelen. Ik overweeg een aanvraag voor 

planschadevergoeding in te dienen.” 

C. “Ik wil geen zicht hebben op de panelen.” 

D. Ik wil graag vrede hebben met het park dat er komt, en dus ook meeprofiteren van het park, 

zodat ik niet elke dag met een rotgevoel naar dat park kijk, maar met een tevreden gevoel. 

Daar kwamen wensen uit als  

a. Mag ik mijn paarden houden op de stukken weide die openblijven (2*) 

b. Mag ik voor het park het groenonderhoud doen? 

c. Mag ik gratis panelen op mijn dak? 

d. Mag ik mijn jachtrechten behouden op het zonnepark, zonder ze te effectueren? 

2.2. Wat wij met de omwonenden input hebben gedaan 
A. Wij onderkennen dat de gecombineerde plangebieden van beide Ontwikkelaars een intensiever 

beeld geven voor de omgeving. We besteden dan ook extra aandacht aan het gezamenlijk 

landschappelijk inpassingsplan, waarbij we de door de omwonenden aangedragen input zoveel 

als mogelijk meenemen. 

 

• Zo heeft LC Energy in het westelijk deel van het door LC Energy separaat in ontwikkeling zijnde 

zonneveld Wijkerbroek Oost (gelegen tussen de Romeinenbaan en de Broekweg) ertoe 

besloten om een deel van de panelen daar weg te halen en een ander deel van de panelen 

daar te verlagen. Zowel de landeigenaar/bewoner ter plaatse wordt hierdoor gediend in de 

beleving anders omsloten door zonnevelden te zijn, als ook komen we hiermee tegemoet aan 

andere belanghebbenden die erop aangedrongen hebben het zicht op de panelen te 

minimaliseren vanaf díe gedeelten van de Romeinenbaan en Broekweg, die op ongeveer 

hetzelfde hoogtepijl liggen als het plangebied. Ook onze overlegpartners, 



       

  

Landschapscoördinator Kromme rijnstreek en Stichting Mooisticht zijn gecharmeerd van deze 

verandering. 

• Zo is Sunvest op aangeven van de omgeving een grondruil aangegaan met de WiIlem van 

Abcoudestichting, om zo het zonnepark verder weg van de Broekweg te leggen, uit de 

nabijheid en het zicht van (langsrijdende) omwonenden. Deze grondruil heeft geen effect op 

de netto oppervlakte aan zonnepanelen uit ons toegekende principeverzoek, maar verandert 

wel plangebied enigszins, naar een iets logischere vorm.  

• Op twee plekken aan de Broekweg en op twee plekken aan de Middelweg West heeft Sunvest 

extra landschappelijke inpassing aangebracht, die het park uit het zicht van de weg hebben 

gehaald. Die extra ruimte voor landschappelijke inpassing werd mogelijk gemaakt doordat een 

zesde grondeigenaar bereid was een perceel van 0,88 ha voor het zonnepark in te zetten, zodat 

de netto hoeveelheid panelen gehandhaafd kon blijven. Naast dat bepaalde omwonenden 

deze verandering aanspreekt, zijn ook onze genoemde adviseurs, gecharmeerd van deze 

verandering. Het betreft hier echter ruilverkaveling waarvoor medewerking van alle betrokken 

partijen is vereist. 

 

B. Wij begrijpen de zorg voor waardedaling van huizen en verlies van uitzicht. Het is het burgerrecht 
en het staat eenieder vrij om bij de gemeente een planschade claim aan te vragen. Liever kijken 
wij met de omwonenden – in plaats van zo’n traject – of we elkaar kunnen vinden met het doel 
voor Ontwikkelaars en omwonenden, acceptabele afspraken met elkaar te maken waar beide 
partijen mee verder kunnen. Met verschillende omwonenden zitten we op dit moment in zo’n 
traject (zie ook volgende punt), waarbij een drietal planschade onderzoeken zijn gedaan om 
bodem te geven aan een dergelijk gesprek. 

 

C. Wensen ten aanzien van landgebruik voor paarden, groenonderhoud verzorgen, panelen op het 

dak en het behoud van de jachtrechten voor het hectare criterium om jachtaktes te kunnen 

behouden (zonder dat er gejaagd wordt op de zonnevelden), zijn individuele vragen van 

omwonenden die goed bij ons in beeld zijn. Met elk van hen proberen wij aparte afspraken te 

maken terwijl we de gelijkwaardigheid van de afspraken ten opzichte van alle omwonenden 

zoveel mogelijk in acht trachten te nemen. 

  



       

  

3. Digitale inloopavonden 
Gegeven de corona maatregelen konden we geen fysieke inloopavond houden en hebben we na 

overleg met en bevestiging voor akkoord door de gemeente, digitale inloopavonden georganiseerd. In 

de uitnodiging voor belangstellenden werden instructies meegestuurd hoe men zich kon registreren 

voor deelname en hebben we het document “Vragen en antwoorden over digitale inloopavonden 

zonnevelden Wijkerbroek” meegezonden, wat in gaat op “Hoe organiseer je een 

bewonersbijeenkomst in tijden van Corona?” U vindt dit document in de bijlagen. 

3.1. Digitale Inloopavond (omwonenden) – 28 mei 2020 
Om de plannen voor de zonnevelden Wijkerbroek plenair te delen met de omgeving hebben LC Energy, 

Sunvest en EWEC op 11 mei per post een uitnodiging gestuurd naar 83 adressen in de omgeving van 

de plangebieden. Op onderstaand kaartbeeld betreffen dit de gele stippen. 

 

De aan deze adressen verzonden uitnodiging vindt u in de bijlagen. Met deze uitnodiging werd 

onderstaande afbeelding meegezonden.  



       

  

 

Overzichtskaart LC Energy en Sunvest gezamenlijk inpassingsplan Zonnevelden Wijkerbroek per 28 mei 2020. 

  



       

  

 

Voor de digitale inloopavond van 28 mei melden zich 22 personen aan. Uiteindelijk registreerden zich 

27 personen en logden 26 deelnemers in.  

3.1.1. Agenda 28 mei 2020 
De Agenda voor deze avond bestond uit de volgende indeling: 

• Welkom en introductie 

• Initiatiefnemers en overige plan betrokkenen 

• Rol en beleid van de gemeente Wijk bij Duurstede 

• Studies ruimtelijke onderbouwing 

• Landschappelijke inpassing 

• Meedoen – financiële participatie 

• Hoe nu verder 

Gedurende circa 1,5 uur presenteerden LC Energy, Sunvest, EWEC en de landschapsarchitecten de 

plannen. Gedurende de presentatie konden de deelnemers vragen stellen en direct beantwoord 

krijgen. De vragen konden via de chat worden gesteld en werden door moderatoren van Sunvest en 

LC Energy direct beantwoord en/of doorgezet naar de inhoudelijk deskundige persoon. Vragen die niet 

direct via de chat beantwoord konden worden zijn naderhand per email beantwoord door Sunvest en 

LC Energy. De vragen die tijdens de digitale inloopavond zijn gesteld en beantwoord, kunt u 

geanonimiseerd terugvinden in de chatlog die als bijlage is toegevoegd.  

Bij wijze van poll vragen die zijn voorgelegd, werden de deelnemers in de gelegenheid gesteld om hun 

mening te geven over specifieke vraagstukken. De resultaten hiervan leest u hieronder. 

3.1.2. Pollvragen 28 mei 2020 
We stelden de volgende poll-vragen en onderstaand vindt u hoe men heeft gestemd. 

Pollvraag 1: 

Het plan is om door het zonnepark een wandelpad aan te leggen tussen de Middelweg West en de 

Broekweg. Wat kunnen we doen om dit pad aantrekkelijk te maken? 

 

 



       

  

Pollvraag 2: 

Op welke manier kunnen we de landschappelijke velden met fruitbomen optimaal inrichten? 

 

Pollvraag 3: 

Welke fruitrassen zou u graag zien? 

 

Pollvraag 4: 

Indien een ontwikkelaar een eenmalige donatie stort in een fonds ten behoeve van de gemeenschap, 

wat zou dan een goede groene en/of duurzame (energie) bestemming zijn? 

 

 

 



       

  

Pollvraag 5: 

Ja, ik wil deelnemen in een zonneveld in de vorm van aandelen of obligaties. 

 

Pollvraag 4 en 5 hebben betrekking op de financiële participatie.  

In Pollvraag 4 is gepeild naar een doelbestemming van het aanbod om een donatie te doen ten 

behoeve van de bevolking. Pollvraag 5 geeft de EWEC een indicatie van de investeringsbereidheid van 

de bevolking. 

3.1.3. Enquete resultaten m.b.t. verloop digitale inloopavond 
Aan het einde van de digitale inloopavond kon men een enquête invullen; de avond werd gewaardeerd 

met het cijfer 7,1.  

3.1.4. Publicatie concept verslag digitale inloopavond 
Wij maakten en publiceerden op de websites van LC Energy, Sunvest en EWEC, een concept verslag 

van de avond met de mogelijkheid om commentaar te geven of aanvullende vragen te stellen. Het 

verslag is op 29 mei gepubliceerd met de gelegenheid om daar tot 1 juni op te reageren. Hierna is het 

verslag met de ontvangen reacties tot een definitief verslag gemaakt en via de websites gepubliceerd. 

Via de websites kan de hele uitzending (na registreren/inloggen) nog 12 maanden worden 

teruggekeken.  

Voor meer informatie verwijzen wij u graag naar de in de bijlagen opgenomen documenten:  

- 28-05-2020 Seminar statistieken Zonnevelden Wijkerbroek 

- Definitief verslag digitale inloopavond 28 mei 2020 Zonnevelden Wijkerbroek 

- Zonnevelden Wijkerbroek Chat geschiedenis Digitale inloopavond 28 mei 2020   

3.2. Digitale Inloopavond (gehele gemeente) – 2 juni 2020 
Verrijkt door de ontvangen input uit de inloopavond van 28 mei en de input (via email) de dagen 

daaropvolgend, hielden wij op 2 juni een tweede gezamenlijke digitale inloopavond. Deze avond stond 

open voor álle inwoners van de gemeente Wijk bij Duurstede.  

De uitnodiging voor deze tweede gezamenlijke inloopavond hebben wij 20 mei per post verstuurd naar 

de (wederom) 83 adressen van omwonenden naar welke de uitnodiging voor de digitale inloopavond 

van 28 mei eveneens was gestuurd. Deze uitnodiging vindt u in de bijlagen.  

Bovendien hebben wij op 22 mei een persbericht gestuurd naar de lokale mediakanalen “DitisWijk” en 

naar “’t Groentje”; beide mediakanalen hebben dit persbericht integraal nog diezelfde dag op hun 

websites geplaatst. Tenslotte hebben wij een ‘advertentie’ geplaatst in de gedrukte uitgave van ’t 

Groentje van 27 mei. Hieronder ziet u het geplaatste persbericht en de advertentie. 



       

  

   

Voor de digitale inloopavond van 2 juni melden zich 51 personen bij LC Energy en Sunvest aan. 

Uiteindelijk registreerden zich 39 personen en logden 31 deelnemers in.  

3.2.1. Agenda 2 juni 2020 
De Agenda voor deze avond bestond uit de volgende indeling: 

• Welkom en introductie 

• Initiatiefnemers en overige plan betrokkenen 

• Rol en beleid van de gemeente Wijk bij Duurstede 

• Studies ruimtelijke onderbouwing 

• Landschappelijke inpassing 

• Meedoen – financiële participatie 

• Hoe nu verder 

Wederom presenteerden gedurende circa anderhalf uur LC Energy, Sunvest, EWEC en de 

landschapsarchitecten de plannen. Wederom konden er vragen via de chat worden gesteld en werden 

deze door moderatoren van Sunvest en LC Energy direct beantwoord en/of doorgezet naar de 

inhoudelijk deskundige persoon. Vragen die niet direct via de chat beantwoord konden worden zijn 

naderhand per email beantwoord door Sunvest en LC Energy. De vragen die tijdens de digitale 

inloopavond zijn gesteld en beantwoord, kunt u terugvinden in de geanonimiseerde chatlog die als 

bijlage is toegevoegd.  

Ook op deze avond zijn de poll vragen voorgelegd om deelnemers in de gelegenheid te stellen om hun 

mening te geven over specifieke vraagstukken. Gedurende de presentatie konden de deelnemers 

vragen stellen en direct beantwoord krijgen. Men kon (wederom) stemmen op zogenaamde poll-

vragen van welke de resultaten hieronder te lezen zijn.   



       

  

 

 

3.2.2. Pollvragen 2 juni 2020 
We stelden de volgende poll-vragen en onderstaand vindt u hoe men heeft gestemd. 

Pollvraag 1: 

Het plan is om door het zonnepark een wandelpad aan te leggen tussen de Middelweg West en de 

Broekweg. Wat kunnen we doen om dit pad aantrekkelijk te maken? 

 

 

Pollvraag 2: 

Op welke manier kunnen we de landschappelijke velden met fruitbomen optimaal inrichten? 

 

 

 

 

 

 

 

 



       

  

Pollvraag 3: 

Welke fruitrassen zou u graag zien? 

 

Pollvraag 4: 

Indien een ontwikkelaar een eenmalige donatie stort in een fonds ten behoeve van de gemeenschap, 

wat zou dan een goede groene en/of duurzame (energie) bestemming zijn?

 

Pollvraag 5 (opgemerkt zei dat EWEC de bedragen op 2 juni veranderd heeft t.o.v. die op 28 mei): 

Ja, ik wil deelnemen in een zonneveld in de vorm van aandelen of obligaties. 

 

 



       

  

Pollvraag 4 en 5 hebben betrekking op de financiële participatie. In Pollvraag 4 is gepeild naar een 

doelbestemming van het aanbod om een donatie te doen ten behoeve van de bevolking. Pollvraag 5 

geeft de EWEC een indicatie van de investeringsbereidheid van de bevolking. 

3.2.3. Enquete resultaten m.b.t. verloop digitale inloopavond 
Ook aan het einde van deze digitale inloopavond kon men een enquête invullen. De waardering van 

de deelnemers voor de avond was een mooie 7,7. 

3.2.4. Publicatie concept verslag digitale inloopavond 
Wij maakten en publiceerden ook van deze avond op de websites van LC Energy, Sunvest en EWEC, 

een concept verslag met de mogelijkheid om commentaar te geven of aanvullende vragen te stellen. 

Het verslag is op 3 juni gepubliceerd met de gelegenheid om daar tot 5 juni op te reageren. Hierna is 

het verslag met de ontvangen reacties tot een definitief verslag is gemaakt en wederom via de 

websites gepubliceerd. Via de websites kan ook deze uitzending (na registreren/inloggen) nog 12 

maanden worden teruggekeken.  

Wij verwijzen u voor meer informatie graag naar de in de bijlagen opgenomen documenten: 

- Definitief verslag digitale inloopavond 2 juni 2020 Zonnevelden Wijkerbroek 

- LC Energy Zonnevelden Wijkerbroek Chat geschiedenis Digitale inloopavond 2 juni 2020 

 

  



       

  

4. Uitkomsten van alle opgehaalde informatie en wat ermee gedaan is 

4.1. Conclusies uit alle keukentafelgesprekken en digitale inloopavonden   

4.1.1. Conclusies keukentafelgesprekken 

We hebben goed geluisterd naar de bezwaren van omwonenden en samen gezocht naar maatwerk 

oplossingen (dat doen we ook met degenen met wie we nog tot overeenstemming zullen komen). We 

hebben (en maken) per huishouden afspraken en deze (worden) in gespreksverslagen vastgelegd. 

Vanwege privacy redenen zijn deze gespreksverslagen niet publiek beschikbaar, de gemeente kan deze 

onder geheimhouding verkrijgen. Op dit moment loopt er voor Sunvest nog met een omwonende een 

gesprek over mogelijke planschade. Met twee andere omwonenden moeten de gemaakte afspraken 

nog gefinaliseerd worden. 

4.1.2. Conclusies (digitale) inloopavonden 

Voor wat de (digitale) inloopavonden betreft, concluderen we dat de bevolking van de gemeente, voor 

zover men deel heeft genomen, de plannen en de communicatie die wij met hen voer(d)en kan 

waarderen. De seminar statistieken en de enquête resultaten met waarderingen van een 7,1 en een 

7,7 bevestigen ons bovenstaand beschreven gevoel. Hierbij opgemerkt dat het leeuwendeel van de 

deelnemers de omwonenden en maatschappelijke organisaties zijn geweest. Verder weg van het 

plangebied verwijderd, de verstedelijking van de gemeente in, waren er relatief minder deelnemers 

aan de inloopavonden in verhouding tot deelnemers vanuit de directe omgeving. 

4.1.2.1 Wat we met de pollvragen hebben gedaan 

De pollvragen zijn een mooie wijze geweest om ten aanzien van verschillende opties, keuzes (vanuit 

het gevoel) van de deelnemers te vernemen. Afwegingen van verschillende mogelijkheden konden 

op deze wijze geïnventariseerd worden. Onderstaand geven wij onze samenvatting van de pollvragen 

van de beide digitale inloopavonden en wat we met de input gaan doen.  

Pollvraag 1 

De meeste mensen willen als ze door het park wandelen af en toe een doorkijkje naar de panelen 

(36%) terwijl 22% helemaal niets wil zien en 22% wil vrij uitzicht. En een aantal mensen vinden het 

belangrijkst dat ze per paard er overheen kunnen. Slechts 4% wil geen wandelpad. 

 

Wat we ermee doen 

Wij zien de uitslag allereerst als een bevestiging dat dit wandelpad gewenst is. Daarnaast zien we het 

als een aansporing om de inkleding zo te doen dat je af en toe een doorkijkje hebt en het zonnepark 

ziet en af en toe middenin het groen loopt: een afwisselende wandeling die nieuwsgierigheid 

bevredigt. 

 

Pollvraag 2 

85% van de respondenten vindt dat de fruitbomen die we plaatsen er meer voor het zicht dan voor 

de lokale consumptie moeten komen, waarbij mensen de bomen in eigen beheer hebben.  

 

Wat we ermee doen 

We zetten we bomen neer vanuit het visuele- en biodiversiteitsperspectief, niet als plukfruit.  

 

 



       

  

Pollvraag 3 

Twee derde van de mensen verkiest historische rassen fruitbomen boven een mix aan bomen die 

door het jaar heen bloeien.  

 

Wat doen we ermee? 

We gaan in overleg met lokale adviseurs historische fruitrassen aanplanten. 

 

Pollvraag 4 

Deze vraag heeft betrekking op de financiële participatie. Hier is gepeild naar een doelbestemming 

van het aanbod van LC om een donatie te doen ten behoeve van de bevolking.  

 

Wat doen we ermee? 

De EWEC zal de uitslag van deze pollvraag (donatie) t.z.t. met de gemeente bespreken.  

 

Pollvraag 5 

Pollvraag 5 geeft EWEC een indicatie van de investeringsbereidheid van de bevolking. 

 

Wat doen we ermee? 

Op moment van schrijven is Sunvest nog in goed overleg met EWEC over de precieze invulling van de 

participatie. Mochten daar obligatieleningen aan de bevolking bij zitten dan heeft EWEC aangegeven 

de uitslag van deze pollvraag (inleg-staffels) te gebruiken om een goed lening-aanbod aan haar leden 

en overige inwoners van Wijk bij Duurstede te doen. Op 2 juni gaf de pollvraag met aangepaste 

staffels een beter beeld dan op 28 mei. In een prospectus behorend bij een lening zullen de voor en 

nadelen en de risico's die eraan kleven goed omschreven worden. 

 

4.1.2.1 Definitieve inloopavond verslagen en chatgeschiedenis 

Uit – en onder verwijzing naar - de definitieve verslagen en de chatgeschiedenis van de beide digitale 

inloopavonden, concluderen we dat de vragen die gesteld zijn en de antwoorden die we hebben 

gegeven geen grote wijzigingen voor onze inpassingsplannen naar voren hebben gebracht.  

4.2 Mate van beleefde betrokkenheid inwoners gehele gemeente 

Vanzelfsprekend laten we aan de gemeente over hoe men aankijkt tegen de interesse vanuit - en 

belangstelling voor financiële participatie door - de bevolking van heel Wijk bij Duurstede. Onze 

observaties zijn dat gezien het relatief lage aantal deelnemers, vooral op de avond van 2 juni voor 

welke de gehele gemeente uitgenodigd was, een beeld ontstaat dat het fenomeen zonnevelden in Het 

Wijkerbroek, gemeente breed een relatief lage belangstelling heeft. Direct omwonenden zijn wel 

geïnteresseerd en laten zich goed horen, weten goed wat ze willen. 

  



       

  

 

Bijlagen 

 


